
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat  
Képviselő-testülete 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő Testületének 2010. január 21-én 
megtartott üléséről. 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal díszterme. 
Jelen vannak: Horinka László polgármester, Csanádi Gábor, Farkas Ferenc, Farkas Gáborné, 
Katus Norbert, Kecser István, Kiss Tamás, Lányi György, Lukács István, Dr. Papp 
Ágostonné,  Zemen József települési képviselők. 
Meghívottak: a napirendi pontokkal érintett személyek, intézményvezetők, körzeti rendőrős 
vezetője, a község díszpolgárai, Dr.Kardon László és Dr. Rehák Attila ügyvédek. CSASE 
vezetője és munkatársai 
Meghívottak közül megjelentek: jelenléti ív szerint. 
Tanácskozási joggal: Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző, 
Jegyzőkönyvvezető:  Kissné Geringer Márta szervezési csoportvezető. 
 
Horinka László polgármester: Jó estét kívánok, szeretettel köszöntöm a mai ülésünkön 
megjelenteket, képviselő urakat, hölgyeket. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, azt 
megnyitom. 11 fő képviselő van jelen, hiányzik László Ferenc, Cseri Péter, Szücsi Csaba, az 
utóbbi kettő képviselő jelezte késését Köszöntöm vendégeinket is: a CSASE munkatársait, a 
Polgármesteri Hivatal dolgozóit, valamint a Sülysápi Rendőrőrs Parancsnokát, Bihari János 
alezredes urat.  
Boldog új évet kívánok azoknak, akikkel még nem találkoztam ebben az évben.  
Kiosztásra kerültek anyagok, melyekről tájékoztatást adok: a bölcsőde közbeszerzésével 
kapcsolatos előterjesztést, az ajánlattételi dokumentáció és a vállalkozási szerződést 
megkapták. Kiosztottuk a TÜF programot, amit befogadás szinten kell kezelni, tárgyalni majd 
februárban fogjuk. Nemzeti közbeszerzési hirdetmény kérelem, ez is a közbeszerzéshez 
kapcsolódik, ugyanebben a témában van egy hiánypótlási levél. A Móra Ferenc Általános 
Iskola és a Szent István Általános Iskola részéről kérelmet juttattak el hozzánk, egyéb 
kéréseket, ezt nem tárgyalták még a bizottságok sem, tájékoztatásul került kiosztásra. 
Megtalálható Lányi képviselő úr korábban írt levele, ezt követően a közfoglalkoztatási terv 6. 
oldala került kiosztásra módosítva. Tarnavölgyi úr Eperjes Károly előadóestjére tiszteletjegyet 
küldött a képviselők részére. Ezen túlmenően kiosztottam még néhány dokumentumot, 
azoknak, akik papíron kapják az anyagokat. Most osztottam ki a csatornázással kapcsolatos 
bírálóbizottsági értesítőt. Kiosztásra került még a Krizsa Lajos ügyvéd úr válaszlevele, ami 
faxon érkezett, ezt zárt ülésen kellene majd megbeszélnünk.  
2010. január 1-től az SZMSZ szerint két jegyzőkönyv-hitelesítő kell. Felkérem Lukács Istvánt 
és Papp Ágostonnét jegyzőkönyv-hitelesítőnek.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú, 11 igen szavazattal Dr. Papp 
Ágostonné és Lukács István települési képviselőket jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztották. 
 
Horinka László polgármester: A kiküldött meghívó napirendjére szeretnék javaslatot tenni 
azzal a kiegészítéssel, hogy a közbeszerzési bíráló bizottság tagjainak megválasztásáról 
kaptatok anyagot, ezzel szeretném kiegészíteni a nyílt ülés napirendjét úgy, hogy ez legyen az 
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1. napirendi pont. Eredetileg azt terveztem, hogy erre a közbeszerzésre vonatkozóan az 
ajánlattételi felhívást is hagyja jóvá a testület, de ezt a bíráló bizottságnak és a pénzügyi 
bizottságnak is véleményezni kell, mielőtt a testület elé kerül, és a közbeszerzési szakértő ma 
nem tudott eljönni, ezért ma nem kerül erre sor. Most csak a bíráló bizottság tagjait 
választanánk meg első napirendben. Kérdezem, hogy más napirend felvételére javaslata van-e 
valakinek? 
Lányi György: 10. pontnál vagy zárt ülésen szeretném megkérdezni, hogy a Merczellel való 
ingatlancsere hogy áll?  
Horinka László polgármester : Egy pár dologról szeretnék beszámolni az ülés végén 
tájékoztatásként, ott gondoltam, hogy erről is tájékoztatást adok, és javasolnám, hogy erről 
zárt ülés keretében beszéljünk.   
Csanádi Gábor: Kérem, hogy az eredeti napirendek szerinti 7./ napirendet, „Képviselői 
kezdeményezésre emlékmű felállításához tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelem” majd csak a 
februári ülésen tárgyaljuk, most vegyük le a napirendekből. 
Horinka László polgármester: Amennyiben nincs más javaslat, akkor szavazzunk a 
napirendekről. Felteszi szavazásra a módosított napirend elfogadását. 
 
A Képviselő-testület 11 igen, egyhangú szavazattal az alábbi napirendi pontok tárgyalásáról 
döntött: 
 
Az ülés napirendje:
 1./ Közbeszerzési Bíráló Bizottság tagjainak megválasztása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
2./ Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat munkájáról beszámoló  
 Előadó: Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Vezetője 
3./ Közfoglalkoztatási Terv elfogadása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
4./ A  2010. évi  költségvetés tárgyalása. 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Csanádi Gábor, a PÜB elnöke 
5./ Rendelet elfogadása a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának 

rendjéről 
 Előadó: Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző 
6./ Móra Ferenc Általános Iskola és Nagyközségi Könyvtár iskolaigazgatói állására 

pályázat kiírása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Lukács István, az OMSB elnöke 
7./ Falumúzeum homlokzati felújításának jóváhagyása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
 8./ Egyesületi kérelem iroda közös használata ügyében. 
 Előadó:  Horinka László polgármester  
9./ Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
10./ Egyebek 
 - Településüzemeltetési és Fejlesztési Program befogadása 
Zárt ülés: 
11./ Lakáskiutalási kérelem 
 Előadó: Horinka László polgármester 
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12./ A lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes 
szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. Törvény 85/F. §-a alapján meghatározott 
elővásárlási jogának gyakorlásáról döntés 

 Előadó: Horinka László polgármester 
 
1./ Napirendi pont:  
Közbeszerzési Bíráló Bizottság tagjainak megválasztása:  
 
Horinka László polgármester: Legfőképpen most a bölcsőde építéssel kapcsolatban kell ezt 
a döntést meghoznunk. Az előterjesztésben lett írva minden, ami ezzel kapcsolatban fontos. A 
tagokról annyit, hogy kell egy jogi, egy közbeszerzési, egy gazdasági és a közbeszerzés tárgya 
szerinti szakértő. A javaslatunk azt, hogy a hivatal pénzügyi, műszaki vezetője, jegyzője (új 
jegyzője), valamint a közbeszerzési szakértelmet egy előzetes közbeszerzési eljárással 
kiválasztottuk, CEU-TENDER Kft lesz, aki elnyerte ezt a kiírást. A Kft. részéről Vásárhelyi 
Beáta Réka fog közreműködni a bizottság munkájában. Ha megválasztottuk a bizottság 
tagjait, az anyagokat meg kell tárgyalniuk, utána a testületnek kell elfogadni. Jelentős 
nagyságrendű anyagról van szó. A felhívás beadása még akadályba ütközik, 2010. január 1-től 
változott a közbeszerzési törvény. Az építésügyekért felelős minisztérium által ingyenesen 
biztosított költségvetési szoftverben kell az ajánlatot megadni. Az átforgatás elég jelentős 
munka, ez akár 1-2 hétig is eltarthat. Majd amikorra ez elkészül, addigra kellene nekünk a 
bizottságokkal, illetve a testülettel dönteni a tartalomról. Ezzel kapcsolatban szükséges lesz 
egy rendkívüli testületi ülés összehívása is. 
 
Cseri Péter alpolgármester, települési képviselő úr az ülésre megérkezett. 
 
Horinka László polgármester:  Amennyiben a bíráló bizottság tagjaira vonatkozóan nincs 
más elképzelés, a leírt határozati javaslat szerint kérem, hogy szavazzunk. A megválasztásuk 
visszavonásig érvényes, a határidő pedig azonnali. A kiküldött határozati javaslatot teszem fel 
szavazásra: 
 
A Képviselő-testület 12 igen, egyhangú szavazattal meghozta határozatát: 
 

1/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./a KMOP-4.5.2/A-2f-2009-0003 azonosító számú bölcsőde létesítése Sülysápon 
közbeszerzés lebonyolítására, a közbeszerzési szabályzatának 34. pontja alapján a Bíráló 
Bizottságba tagoknak Tóth Krisztina Sülysáp, Kápolna u 12. szám alatti lakost, Seprősné 
Cseri Ágota Sülysáp, Úri út 54/a. szám alatti lakost,  Farkasné Pásztor Katalin  1148 
Budapest, Lengyel u. 43/B. szám alatti lakosokat választja meg.  
A tagok megbízatása visszavonásig érvényes.   
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal                               Felelős: Horinka László  
                                                                                                     polgármester    
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2./ Napirendi pont 
Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat munkájáról beszámoló 
 
Horinka László polgármester: A beszámoló kimerítő és részletes kérdezem, hogy az 
intézmény vezetőjének van-e szóbeli kiegészítése?  
Szvitek Melinda, a CSASE vezetője: Köszönöm a lehetőséget, hogy átjöhettem Sülysápra 
dolgozni, és biztosították az ehhez szükséges feltételeket. A szolgálat életében az elmúlt két 
év nagyon sok változást hozott. Települések csatlakozásával új lehetőségek is nyíltak 
előttünk. Augusztus 1-től jöttem vissza GYES-ről, felvettem ismét a munkát. Ténylegesen 
szét tudtuk választani szakmailag a családsegítést és a gyermekjólétet. Fontos, hogy a 
pályázatok terén ki tudjuk használni a lehetőségeket. Az idei normatíva alapján elég elkeserítő 
a helyzet. Kérem, hogy a jövőben ne januárban kerüljön tárgyalásra a beszámolónk, a törvény 
szerint márciusig kell megadni a beszámolót. Ebben az időpontban költségvetésileg még 
semmit nem tudok mondani a testületnek. Elég hosszú beszámolót írtam, a bizottságin is sok 
mindenre kitértünk. 
Cseri Péter alpolgármester: A kapcsolattartáshoz az oktatási intézményekben felelős 
kollégáktól kapják a segítséget. Elképzelhetőnek tartom, hogy más szinten is igény van a 
kapcsolattartásra, nevezetesen osztályfőnöki szinten. Naprakész kapcsolatot kaphat a 
családsegítő, megoldhatónak látják-e, hogy valamilyen elérhetőséget adjanak, ami publikus 
lehet az oktatási intézményekben nemcsak a gyermekvédelmis részére, hanem az 
osztályfőnöknek is? 
Szvitek Melinda, a CSASE vezetője: Természetesen, semmilyen formában nem zárkózunk 
el. Mindenképpen támogatom ezt a dolgot. Még csak odáig jutottam, hogy megpróbáltam 
utolérni magamat az intézmények terén. Ha meg tudjuk oldani, tantestületi üléseken sokkal 
több információkat adnék a pedagógusoknak is. Szükséges a kapcsolatok szorosabbra fűzése. 
Katus Norbert: A beszámolóban van két pont, amin megakadt a szemem. 
Gyermekveszélyeztetés megelőzése, panasziroda működtetése, mit jelent? 
Szvitek Melinda, a CSASE vezetője: A törvény kitér arra, hogy a jelzőrendszertől várjuk a 
jelzéseket a gyermekekkel kapcsolatban. Nemcsak a felnőttek láthatnak problémát, hanem a 
gyerekek is. A panaszirodás plakátokat ki kell rakni az iskolában, hogy a gyerekeknek 
lehetőségük legyen elmondani észrevételeiket. 
Katus Norbert: Az életvitel-vezetés problémája a családokban, esetleg a Hírforrásban 
oktatócikkeket meg lehetne ezzel kapcsolatban jelentetni. 
Szvitek Melinda, a CSASE vezetője: Igen, már beszéltünk is erről. A múltkori bizottsági 
ülésen pl. a családi pótlékról is beszéltünk. Jó, ha a szülők is tudnak mindenről. 
Mindenképpen fontos lenne. 
Horinka László polgármester : Sajnos problémánk van a Tanulási képességet Vizsgáló 
Bizottsággal is, mert Cegléden vannak, és nagyon nehéz innen a megközelíthetőségük. 
Írásban kértük, hogy a másik bizottsághoz soroljanak át bennünket, de ez nem történt meg. Az 
igazgatók elmondása szerint sokszor azért maradnak el vizsgálatok, mert a szülők nem tudják 
vállalni az utazást. Van, hogy hanyagságból sem teszik meg. Lehet, hogy érdemes lenne 
autóba ültetni őket, és elvinni? 
Szvitek Melinda, a CSASE vezetője: Kell, hogy az iskolákkal legyen olyan kapcsolatunk, 
hogy tudjunk ezeknek a vizsgálatoknak az időpontjáról.  
Dinnyésné Mészáros Mónika:  Ebben az esetben akár egy kisbusznyi gyerekről is lehet szó. 
Szvitek Melinda, a CSASE vezetője: Ehhez az kell, hogy mi is tudjunk a vizsgálat 
időpontjáról, de sokszor még az iskola sem tud az időpontról. Esetleg, ha az iskolába 
visszaküldik a papírt, hogy nem jelentek meg. Ezekkel nem tudunk mit kezdeni. 
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Horinka László polgármester : Értem a problémát. Ez azért nem vicc, mert sajnos egyes 
gyerekek bele vannak erőszakolva a normál oktatásba, holott az sni-ben volna a helyük. 
Mindenképpen érdemes volna elérni, hogy a vizsgálatra eljussanak a gyerekek. 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Ez Szentmártonkátán is probléma volt. és úgy oldottuk 
meg, hogy az önkormányzat kifizette a busz árát, és a gyereket a szülőkkel együtt 
elszállítottuk Ceglédre. Össze kell fogni a Családsegítő Szolgálatnak a szülőkkel. Sajnos  
egyes szülőknek pénzük sincs az utazásra, és közvetlen járat sincs Ceglédre.  
Szvitek Melinda, a CSASE vezetője: Ez megoldható, ha tudjuk, hogy kikről van szó, és 
mikor. Ez úgy lenne működtethető, ha Cegléd leküldené nekünk is, hogy kinek mikor kell 
menni a vizsgálatra. 
Horinka László polgármester: Az elhangzottakat igyekszünk figyelembe venni, ezekkel 
kapcsolatban érdemes lenne leülni az igazgatókkal is egy megbeszélésre. A CSASE 
beszámolóját későbbi időpontra tesszük a jövő évben, bár ez már az új testület illetékessége 
lesz. Köszönöm a beszámolót és az eddig végzett munkájukat. Javasolom a beszámoló 
elfogadását. A bizottságok támogatták a beszámoló elfogadását. Felteszem szavazásra a 
határozati javaslatot: 
 
A Képviselő-testület 12 igen, egyhangú szavazattal meghozta határozatát: 
 

2/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./  megtárgyalta és elfogadja a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2009. évben végzett 
munkájáról szóló beszámolót. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal                    Felelős: Horinka László 
                                                                    polgármester  
 
3./ Napirendi pont: 
Közfoglalkoztatási Terv elfogadása: 
 
Horinka László polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került, az Egészségügyi és 
Szociális Bizottság tárgyalta és javasolta elfogadásra a 6. oldalon történt javítással, mely ma 
került kiosztásra. Továbbá tárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, a Településfejlesztési 
és Környezetvédelmi Bizottság, valamint a Szociális Kerekasztal is, és elfogadásra javasolják 
a Képviselő-testületnek.  
A Munkaügyi Központ időközben jelezte a támogatást, ők is elfogadták, már csak a testület 
elfogadása szükséges. Némileg csökkentettük a létszámot, egy átlagos létszámot kell 
megadni. Tavaly sem tudtuk kihasználni a létszámot, amit szerepeltettünk. Most jelenleg 10-
12 fő körül vagyunk, márciusban várható egy nagyobb hullám. Tavaszra kb. 20 főre fog 
felmenni a létszám. A finanszírozását a 95 %-ot téríti az állam. Jellemzően 5 eFt-ot jelent 
havonta az önkormányzat számára. A kiküldött határozati javaslatot teszem fel szavazásra: 
 
 
A Képviselő-testület 12 igen, egyhangú szavazattal meghozta határozatát: 
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3/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény  
37/A.§ (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján Sülysáp Nagyközség Önkormányzat 
Közfoglalkoztatási Tervét elfogadja.  
A közfoglalkoztatási terv e határozat mellékletét képezi.  
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal                               Felelős: Horinka László  
                                                                                                     polgármester 
 
4./ Napirendi pont:  
A 2010. évi költségvetés tárgyalása 
 
Zemen József képviselő elhagyja a dísztermet.  
 
Horinka László polgármester: Jogszabály szerint február 15-ig legalább egyszer tárgyalni 
kell a költségvetést a Képviselő-testületnek. Ennek eleget kívánunk most tenni.  
Miután a költségvetés számai még nem teljesen letisztultak, ezért nem javasolom, hogy 
rendeletet alkossunk, tudomásul vesszük, hogy kb. a táblázatban leírt számokkal lehet 
kalkulálni. Sok minden változott már a táblázat kiküldése óta is. A térségi csatornázással 
kapcsolatban közel 11 mFt-ot kell két részletben kifizetni egy-egy letéti számlára. Ilyenekkel 
módosul, illetve a kötvénykibocsátásból eredő kamatkifizetéssel. A pénzmaradvány még nem 
szerepel. Ez 15-20 mFt között várható. Az látszik, hogy pl. a normatívákon közel 30 mFt-os 
csökkenés a tavalyihoz képest. Ezzel együtt fejlesztések miatt lenne egy pici pozitív egyenleg.  
Egy dolgot szeretnék még előre bocsátani, Lányi György megkeresését a templom a templom 
alatt, azt javasolta a levelében, hogy a költségvetésben 2 mFt-ot tervezzünk be a 
költségvetésből ennek utánajárása végett. Én ezzel nem értek egyet, nem szeretnék erre 
áldozni, tekintettel arra, hogy az Egyház sem támogatja. Nem látom, hogy ez az összeg 
visszatérülne.  
Lányi György: Szeretném kérni a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy ha mi nem is, de az 
utánunk jövő testület és Sülysáp lakossága tudjon róla, ezért kérem a levelemből idézetteket 
szó szerint beleírni a jegyzőkönyvbe: 
Mert én itt születtem és ez a hazám.  
„Sokadszori nekifutásra ismételten megpróbálok a templom a templom alatti rész 
átvilágítására a jövő évi költségvetésbe beterveztetni kettő millió forintot. 
 
Indokaim az alábbiak: „Bátorkodom tisztelettel ismételten leírni az idézeteket, melyek két pap 
tollából származnak és sajnálom, de azt kell mondanom, hogy ha a tisztelt képviselő-testület 
nem hiszi el, amit a papok feljegyeztek (nem szóbeszéd, írásos bizonyíték), akkor azt 
mondják a papok hazudnak! 
Az igaz, hogy 1498-ban épült a ma látható templom nagyobb része, de talán a ködös múlt 
miatt nem beszél az 1279 körül épült első templomról, ami körülbelül a mai templom 
szentélyével egyezett meg területileg. A templommal szomszédos „régi” plébániáról röviden. 
E plébánia a XVIII. században épült, időközben átalakították, hozzáépítettek. A kert alatt 
boltos pince volt, Bodnár József tápiószecsői plébános 1876-ban fogant levelében így ír: „ 
Megfigyelésre méltó a parochiális pince, amelybe 22 lépcső vezet, s amelynek innenső 
bejárata, valamint túlsó, földdel betemetett kapuzata román stylt árul el.” E ritkaságra hívja fel 
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a figyelmet Tamási Pál plébános 1900. december 29-i jelentésében… „Régi műemléket képez 
a cseh huszita zsákmányolás korából, egy terjedelmes földalatti csarnok, amely valószínűleg 
ima és tábori gyűlhely lehetett. Ugyanehhez tartozik egy földalatti tábori út (…). Az ország 
egyik legrégibb földalatti építményének állapíttatott meg…” 
 
„Szerintem egy biztos pontja van a fentieknek. Ezt kb. 30 éve én fedeztem föl, akkor amikor a 
tápiósülyi templom kriptájába rendeztük a terepet, hogy az első fűtés (hőlégbefúvásos) 
olajtartálynak legyen helye. Amint egyedül maradtam, elkezdtem ásni. Kettő ásó nyomnyi 
mélységben téglából kirakott boltozatnak ütközött az ásóm. Megkopogtatva teljesen olyan 
hangot adott, mint egy üres hordó.  
Én biztos vagyok benne, hogy a templom kriptája alatt van még valamilyen nagyságú 
boltozatos terem !!!!!! 
Én a templom alatti termet és alagutat javasoltam feltárni, idegenforgalmi érdekességként. Én 
hiszek a két pap által leírtaknak és tisztelettel kérem a testületet, próbáljátok ti is elhinni a 
feljegyzésekben szereplő állításokat és amit én fedeztem föl a kriptában. 

- Tápiós fiataloknak lenne nagyobb szórakozó és imahely. 
- Pince lejáratából balra nyílna az alagútba lévő pince club, jobbra pedig az 

altemplomba lehetne bemenni ???!!! 
- Az altemplomot elnevezhetnénk II. János Pál pápa emlékére, II. János Pál 

kegytemplomnak. 
 
Ezért én tisztelettel kérem képviselő-társaimat, haladéktalanul kezdjük meg és mindent 
kövessünk el a szóbeszéd tisztázása érdekében, tárassuk föl a földalatti termeket és csak 
ezután kellene az egyházközségnek a templom tetőzetének felújításába fogni. Kezdjük az 
alapok alatt !!! (2007. január 05.)” 
Dr. Szegedi László plébános atya így vélekedik 2007. szeptember 04. 

- „Lányi úr dolgozatában megfelel a tényeknek, hogy van középkori pince, amely 
merőleges a 31-es útra. 

- A másik megállapítás, hogy a középkori templom alatt van altemplom, feltételezés, 
ami vagy igaz, vagy nem. 

- Lányi úr nyilván talált két ásó nyomnyi mélységben téglákat, és alatta üreget észlelt. 
Engem is érdekelne, hogy mi is van ott. 

- Továbbá részemről arra is gondolok, ha akár a mellék hajó, akár a szentély alatt 
feltárásokat végeznének, aminek eredményeként valami földalatti üreget találnának, 
templomunk istentiszteleti használatát nagy részt lehetetlenné tenné.” 

 
Az összes bűnöm az volt, már akkor is, hogy azt mondtam, itt a nagy plébánia-udvar-domb-
erdő-fenyves, Sápon a forrás, miért nem Sülyben csináljuk a tápiós tábort. Kirándulni lehetne 
a sápi, úri, farkasdi, gombai halastavakhoz. Esetleg később lovagolni-kocsizni is lehetne 
valamelyik vállalkozóval. Atyának nem tetsző dolgokat mondanak, legalábbis nekem azt 
szokta mondani „süket alak vagy” ezzel Ő lezárja a témát és otthagy. Még egyszer 
megkérdezem, miért nem lehet ezt Sülyben megcsinálni? Idegenforgalmat, talán lehetett 
volna ezzel kezdeni. Ez van, ha atya és munkatársai nem sülysápi érzelműek, nem kötődnek 
Sülysáphoz, vagy egyszerűen nyelvészprofesszorok. 
 
Fentieket megismerve ismételten kérem a tisztelt sülysápi önkormányzati képviselő-testületet 
a legutóbbi javaslatomat megismételve, próbáljuk a költségvetésbe beiktatni az átvilágításra 
kért pénzt. Atya is, én is halandóak vagyunk, de én továbbra is úgy gondolom az utánunk jövő 
generációnak, Sülysáp idegenforgalmi fejlődése szempontjából vétek lenne ezt a vizsgálatot el 
nem végeztetni. 
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Szegedi atya aggodalmait figyelembe véve, módosítanám javaslatomat a „Templom a 
templom alatt” feltárásával kapcsolatban:  
Javaslatom lényege az lenne: készíttessük el az egész terület átvilágítását, de a feltárással 
egyelőre nem foglalkozzunk. Szerintem ha tisztába lennénk a földalatti folyosók állapotával 
(merre mennek vagy nincs is) akkor a későbbiek folyamán is lenne lehetőségünk vagy az 
utánunk jövőknek a feltárással foglalkozni. Azt sem tartom kizártnak, hogy pályázni is 
lehetne valamire a vidékfejlesztéssel vagy a turisztikával kapcsolatban. Meglátásom szerint 
ekkor már lépéselőnybe lennénk, ha tudnánk konkrét vizsgálati eredményekre hivatkozni 
(2009. 02.04.)  
Hacsak egyesek szemében nem az a baj, hogy Lányi Gyuri fedezte föld a templomot a 
templom alatti kripta alatt, ami lehet, hogy az 1200-as években épült, illetve a 
pincerendszeren keresztül kirándulni lehetne a szomszédos települések határába is. 
„Aki a múltját nem becsüli, az a jelent nem érdemli”. 
Kérem a tisztelt testületet, kérelmemet változatlan szöveggel a Sülysápi Hírforrásban 
szíveskedjenek a lakossággal közölni. 
Sülysáp, 2009. október 19. 
Megfontolt döntés reményében: Lányi György 1990 óta önkormányzati képviselő.” 
Horinka László polgármester : Miután Lányi György kérése az volt, hogy a költségvetés 
tárgyalásánál tervezzük ezt be, most erről kellene dönteni. Kérdezem, hogy hozzászólása van-
e valakinek ? 
Farkas Gáborné: Véleményem szerint is figyelemmel kellene kísérni az ezzel kapcsolatos 
pályázatokat. Biztos lehet ilyenre is pályázatokat nyerni.  
Horinka László polgármester: Ki az, aki egyetért azzal, hogy a költségvetésbe 2 mFt-ot 
tervezzünk be az elképzelés kiderítésének vagy feltárásának az ügyére? 
Kiss Tamás: Alapvetően amit a Lányi György már évek óta kér, nem egy rossz dolog. Rossz 
helyzetben vagyunk, októberben lejár a mandátumunk, és nem biztos, hogy egy új testület 
belemegy ennek a támogatásába. Másrészt viszont Lányi Úr is elmondta, hogy igazából az 
atya is ellenzi, neki mindenképpen beleszólása kell, hogy legyen. Amit a Képviselő úr kér, az 
elsősorban egyházi tulajdon, ha őket nem izgatja ez, mi csak másodrangúak vagyunk. Én 
támogatom az ötletet, de más nem nagyon akarja. Az elmondottak alapján működési 
problémák is lehetnek.  
Lányi György : Félremagyarázzátok az atya véleményét, hiszen őt is érdekli, hogy mi lehet 
ott.  
A levelemben leírtam, hogy nekem milyen az atyához a hozzáállásom, majdnem 
mostohaapám. Én nagyon közel vagyok hozzá, a földi élet smafu neki. Ha már nem ő lesz, 
hanem más, lehet, hogy lapáttal fogja ásni. 
Katus Norbert: Az a véleményem, hogy valami más, olcsóbb megoldás kellene. Ha jönnek 
végre majd az ejtőernyős elhunytakat megkeresni, lehet, hogy ez tavasszal lesz. Engem 
tényleg érdekelne, de ha ennyire bizonyos vagy ebben, akkor miért most hozod ezt elő, eddig 
miért nem képviselted ennyire nagy hanggal? 
Lányi György: Csak  
Lukács István:  Javasolom, hogy zárjuk rövidre a dolgot, az előbb vázoltátok a költségvetést, 
előttünk van két iskola kérése, előttünk van a Falumúzeum homlokzatának a felújítására az 
előterjesztés, és még sok más is, ami pénzt kíván. Éppen ezért én nem látom biztosítottnak, 
hogy most a Képviselő Úr kérésére lenne pénzünk.  
Horinka László polgármester : Lányi György javaslatát teszem fel szavazásra, aki egyetért a 
2 mFt betervezésével kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 nem, 1 igen, 1 tartózkodási  szavazattal meghozta határozatát: 
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4/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./  nem támogatja, hogy a 2010. évi költségvetésben Lányi György képviselő úr kérésére 2 
mFt kerüljön betervezésbe a „Templom a templom alatt” feltárására. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal     Felelős: Horinka László  
                                                                                                 polgármester 
 
Horinka László polgármester : A levél tartalmaz egy másik kérést is, de gyakorlatilag olyan 
magánjellegű információk vannak ebben benne, hogy erre alapozva a szerkesztőbizottság nem 
mert mit kezdeni vele. Döntsünk arról, hogy ezt így változatlan formában leközölheti-e az 
újság, mert szerintem nem. Nem tartozik a nagy nyilvánosságra az, hogy számomra sehova 
nem jutható történetbe gabalyodtunk bele.  
Változatlan formában nem tudom támogatni az újságban való megjelenését a levélnek. A  
4 oldal előállításának költsége van, és az atya és a te közötti kapcsolat alakulásáról van szó 
benne, ez nem tartozik senkire.  
Lányi György: A saját újságunkról van szó, nem pedig akármilyen újságról. 
Horinka László polgármester : Mi a lakosság tájékoztatására hoztuk létre az újságot. 
Rendkívüli hosszúságú a levél, ami helyenként is követhetetlen. Ez az én magánvéleményem. 
Lányi György:  A dátumokat nem véletlen írtam oda, mert ez már két éves kérelem vagy 
háború. Én így szeretném a lakosságot tájékoztatni, ahogy leírtam, továbbra is fenntartom 
kérésemet. 
 
Zemen József képviselő visszaérkezik a díszterembe. 
 
Horinka László polgármester : Aki helyt ad Lányi György kérésének, és a levelet 
változtatás nélkül szeretné a Hírforrásban leközöltetni kérem, szavazzon: 
 
A Képviselő-testület 7 nem, 2 igen, 3 tartózkodási  szavazattal meghozta határozatát: 
 

5/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ nem járul hozzá ahhoz, hogy Lányi György képviselő úr 2009. október 19. napján kelt 
levele a Sülysápi Hírforrásban megjelenjen. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal    Felelős:Horinka László  
                                                                                    polgármester 
 
Lányi György: Az utolsó szó jogán még annyit szeretnék mondani, hogy nagyon érdekes a 
testület döntése, nem rég volt egy felmondás egy dolgozó részéről, megszavaztunk neki pénzt 
is. Az ipari park megvásárlását is megszavaztuk, én csak 2 mFt-ot kértem. 
Horinka László polgármester : Kérem, hogy térjünk vissza a költségvetéshez: a Móra 
Ferenc Általános Iskola és SZIÁI egyéb igényei vannak itt, az óvodáé még nem érkezett meg. 
Ezek tájékoztató jellegűek most. Az oktatási intézmények becslése van benne. A 
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költségvetéssel kapcsolatban olyan határozati javaslatot terjesztek elő szavazásra, hogy a 
képviselő-testület megtárgyalta az eddig elkészült anyagot és további finomításra visszaadja a 
Polgármesteri Hivatalnak azzal, hogy a februári ülésre kerüljön beterjesztésre. Aki egyetért 
kérem, szavazzon: 
 
A Képviselő-testület 12 igen, egyhangú szavazattal meghozta határozatát: 
 

6/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  
1./megtárgyalta az eddig elkészült 2010. évi költségvetés-tervezetet, melyet további munkára 
visszaad a Polgármesteri Hivatal Költségvetési Csoportjának, és kéri, hogy a 2010. februári 
testületi ülésre a teljes rendelet tervezetet készítse el azt követően a polgármester terjessze elő. 
 
Határidő: 2010. február 18.   Felelős: Horinka László polgármester  
                                                                       Seprősné Cseri Ágota csoportvezető 
 
5./ Napirendi pont:  
Rendelet elfogadása a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi 
támogatásának rendjéről 
 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: A rendelet-tervezetet  kézhez kapták a tisztelt képviselők. A 
közpénzek támogatásának átláthatóságáról szóló jogszabály, illetve ennek végrehajtási 
rendelete indokolja a rendelet tervezet elkészítésének indokát. A rendelettervezet a belső 
ellenőrzési vezető és a belső ellenőrök javaslata alapján készült el. A törvény előírja, hogy ha 
az államháztartás alrendszereiből nyújtanak pénzösszeget, annak átláthatónak kell lennie.  
Ha elfogadja a Képviselő-testület a rendeletet, ez alapján kerülhet sor a pályázatok kiírására. 
A nyújtott támogatásokat közzé kell tenni a központi honlapon.  
Átadom a szót a bizottságok elnökeinek. 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Tárgyaltuk a javaslatot, kisebb 
módosítást javasoltunk, az OMSB javaslatát mi is elfogadjuk. Egy jogszabálypótlást végzünk 
most ezzel el, pályáztatási rendszerünk már volt. ezután támogatási szerződést kell kötnünk a 
civil egyesületekkel. Elfogadásra javasoljuk. 
A keretösszeg meghatározásában, ami az összes szervezetre vonatkozik, tesz javaslatot a 
Pénzügyi Bizottság, ennek a felhasználásnak a mértékéről tesz javaslatot, a javaslat alapján 
pedig a Testület dönt. A pályáztatás számszaki követelményeinek a teljesülését a Pénzügyi 
Bizottság ellenőrzi.  
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Akkor ennyiben lesz majd módosítva a rendelet. 
Lukács István, az OMSB elnöke:  Két javaslatom van, ha marad pénz az elosztásnál, akkor a 
Polgármester döntsön róla, a Pénzügyi Bizottság pedig tegyen javaslatot a polgármesteri keret 
meghatározására. 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Amikor el lett fogadva az SZMSZ, a hatáskör 
átruházásoknál elmondtuk, hogy várhatóan még módosításra kerül a melléklet.  
Horinka László polgármester : Az 5. § megfelelő módosításával, illetve a szerződés 4. 
pontjában a hivatkozás 3. pontja javítva.  
Farkas Gáborné: Az én anyagomnak két 4-es pont van a 6. §-ban. 
Horinka László polgármester : Az elhangzott  módosításokkal, aki elfogadja a rendeletet 
kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 12 igen, egyhangú szavazattal megalkotta rendeletét. 
 

Sülysáp Nagyközség  Önkormányzat  
1/2010.  (I.27.)    rendelete1/2010. (I.27.) rendelete  

a helyi önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről 
 
 

A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
6./ Napirendi pont: 
Móra Ferenc Általános Iskola és Nagyközségi Könyvtár 
iskolaigazgatói állására pályázat kiírása 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Én úgy látom, hogy a javasolt pályázati kiírásunk 
megfelelt az előírásoknak. Javasolom, hogy továbbra is 5 év legyen, maradjon a 300 % 
pótlék,  a törvény min. 5 év gyakorlatot ír elő, mi 10-et kértünk eddig is. A bizottságunk ezt 
támogatja, ami a határozati javaslat mellékletében szerepel. 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Jogszabály változás, hogy a pedagógus szakvizsga 2010. 
január 1-től kötelező, enélkül nem lehet kinevezni intézményvezetőt. 
 
Szücsi Csaba települési képviselő az ülésre megérkezett ! 
 
Horinka László polgármester: Felteszem szavazásra a kiküldött határozati javaslatot: 
 
A Képviselő-testület 12 igen, 1 tartózkodással meghozta határozatát: 
 

7/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a Móra Ferenc Általános Iskola és  Nagyközségi Könyvtár (2241. Sülysáp, Malom u. 14-
18.)  
 Iskolaigazgatói állásának betöltésére pályázatot ír ki. 
A pályázatot e határozat melléklete tartalmazza. 
2./ Felkéri a polgármestert és a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal                      Felelős: Horinka László polgármester 
                  Dr. Illés Zsuzsanna mb.jegyző 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
PÁLYÁZATOT hirdet 

 
A Móra Ferenc Általános Iskola és Nagyközségi Könyvtár  
 (2241. Sülysáp, Malom u. 14-18.)  
i s k o l a i g a z g a t ó i    állásának betöltésére. 
 
A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatokat: 
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- A közoktatási törvény 54.§, 55.§(2) bek. foglaltak,  
- az intézmény felelős vezetése, irányítása, a jogszabályokban meghatározottak szerinti 

szakszerű működés, magas színvonalú szakmai munka biztosítása, szervezése, ellenőrzése, 
- a költségvetési szervek vezetői számára jogszabályban előírt pénzügyi gazdasági feladatok 

és jogkörök felelősségteljes ellátása, 
- a jogszabályokban és a fenntartó által előírt szabályzatok, tervek, szakmai programok 

kidolgozása.      
 
Az állás betöltéséhez az alábbi képesítéssel kell rendelkezni: 
- szakirányú főiskolai vagy egyetemi végzettség, 
- legalább 5 év pedagógus munkakörben szerzett szakmai gyakorlat, 
- pedagógus szakvizsga,  
 
A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 
- legalább 10 év szakmai gyakorlat,  
- közoktatás vezetői szakképesítés. 
 
A pályázatnak tartalmaznia kell a pályázó, 
- szakmai önéletrajzát, 
- az intézmény vezetésére vonatkozó programját, a szakmai helyzetelemzésre épülő fejlesztési 
elképzeléseit (vezetési program). 
 
A pályázó büntetlen előéletű, magyar állampolgár lehet. 
  
A pályázathoz csatolni kell érvényes erkölcsi bizonyítványt, oklevél hiteles másolatát vagy 
eredetben történő bemutatását. 
 
Nyilatkozatot arra vonatkozóan, hogy a pályázati anyagban foglalt személyes adatainak a 
pályázati eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez hozzájárul.   
 
Juttatások: 
- A bér a közalkalmazottak jogállásáról szóló, 1992. évi XXXIII. törvény szerint kerül 
megállapításra. A pótlék mértéke a közalkalmazotti pótlékalap 300%-a, 
- cafetéria –juttatás. 
 
Az állás betöltésének időpontja: 2010. augusztus 1. 
A vezetői megbízás 5 évre szól, 2015. július 31-ig. 
 
A pályázati felhívás Kormányzati Személyügyi Szolgáltató és Közigazgatási Képzési 
Központ internetes oldalán  való közzétételének időpontja:  
2010. március 30. 
  
A pályázat benyújtási határideje:   
(A Kormányzati Személyügyi Szolgáltató és Közigazgatási Képzési Központ internetes oldalán 
történő közzétételtől számított 30 nap.)(2010. április 29.) 
 
A pályázatot Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  
bírálja el. 
A pályázatot zárt borítékban Horinka László polgármesterhez kell benyújtani, 2241. Sülysáp, 
Szent I. tér 1. címre. 
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További felvilágosítás kérhető a polgármestertől személyesen vagy a  
 06-20-823-0875-ös telefonszámon.       
 
                     
7./ Napirendi pont:  
Falumúzeum homlokzati felújításának jóváhagyása: 
 
Horinka László polgármester : Régóta húzódó ügy, volt egy helyszíni bejárás, készült egy 
felújítási ütemezés és pontos műszaki leírás. Elkészültek az árajánlatok is, az árak nagyon 
hasonló képet mutattak. Három ajánlat érkezett. A bejárat melletti szakasz felújításáról van 
szó. 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke : A Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottság is tárgyalta, és az a döntés született, hogy jelen pillanatban nem javasoljuk, hogy 
belekezdjünk a felújításba, ha évközben változik az anyagi helyzetünk, lehet róla szó. Kérjük 
a testületet, hogy tekintsenek ettől most el. 
Kecser István, a TFKB elnöke: A TFKB szükségesnek tartja a műszaki tartalom 
megismerését. Ebben az évben nem javasoljuk a munkálatok elvégzését. 
Horinka László polgármester: Én is úgy gondolom, hogy most ne kezdjünk bele a 
felújításba. Ha esetleg pályázat útján lesz erre lehetőség, akkor újra elővesszük. 
Lukács István, az OMSB elnöke: Én viszont ragaszkodom hozzá. 
Horinka László polgármester : A bizottságok javaslata az, hogy ebben az évben ne fogjuk 
hozzá a munkálatokhoz. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon. Felteszem szavazásra a 
kiküldött határozati javaslatot: 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 1 nem, 3 tartózkodással meghozta határozatát: 
 

8/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete  
1./ megtárgyalta a Falumúzeum külső homlokzatának felújítására beérkezett árajánlatokat, és 
úgy döntött, hogy a munkálatokat a bizottságok javaslata alapján a 2010. évi költségvetésre 
tekintettel jelenleg nem végezteti el. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal   Felelős: Horinka László polgármester 
 
8./ Napirendi pont:  
Egyesületi kérelem iroda közös használata ügyében 
 
Horinka László polgármester : A Kossuth L u. 206. szám alatti mellett lévő 15-20 m2 
alapterületű helyiséget szeretnék használni. Tekintettel arra, hogy más civil szervezet is 
jelezte már korábban igényét, ezért a javaslat az, hogy ne támogassuk ezt a kezdeményezést.  
Kecser István, a TFKB elnöke: nem tudunk arról, hogy a szervezet ténylegesen folytat-e 
tevékenységet.  
Katus Norbert: Határozati pontosítást szeretnék kérni, mert  az egyesület neve: Emberséggel 
az Emberért Egyesület  
Horinka László polgármester: Utánanéztem, hogy valóban végeznek-e tanyagondnoki 
ellátást, de a saját honlapjukon is csak egy bianco megállapodás van fent. Nem derül ki onnan 
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sem, hogy valóban végzik-e az ellátást. Ma beszéltem egy gyömrői fiatalemberrel, aki azt 
mondja, ott ellátják ezt a feladatot, de Sülysápon nem tudom, hogy így van-e.  
Felteszem szavazásra a határozati javaslatot 
 
A Képviselő-testület 13 igen, egyhangú szavazattal meghozta határozatát: 
 

9/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta Emberséggel az Emberért Egyesület a Kikötő mentálhigiénés Egyesület és a 
sápi KARITASZ Egyesület vezetőinek kérelmét és nem járul hozzá ahhoz, hogy az 
Önkormányzat tulajdonát képező Sülysáp, Kossuth Lajos u. 206. szám alatti helyiséget 
használhassa az Emberséggel az Emberért Egyesület és a Kikötő mentálhigiénés Egyesület.  
Az önkormányzat más civil szervezetek részére sem tud biztosítani helyiséget, így a kérelmet 
sem tudja támogatni.     
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.   
 
Határidő: azonnal  Felelős:Horinka László 
               polgármester 
                                                                         
9./ Napirendi pont:  
Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 
 
Horinka László polgármester : Az előterjesztést lényege, hogy  kimaradt az SZMSZ-ből a 
közmeghallgatás időpontja, amit április 20. napján javasolok megtartani. 
Dr. Illés Zsuzsanna mb. jegyző: Az önkormányzati törvény szerint legalább egyet kell 
tartani évente.  
Horinka László polgármester: Felteszem szavazásra a kiküldött határozati javaslatot: 
 
A Képviselő-testület 12 igen, 1 tartózkodással meghozta határozatát: 
 

10/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a 234/2009. (XI.23.) számú határozattal elfogadott 2010. évi munkatervét az alábbiakkal 
egészíti ki: 
A 2010. évben Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 2010. április 20-án 18:00-tól tartja éves 
közmeghallgatását a Wass Albert Művelődési Központban. 
2./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.   
 
Határidő: azonnal                 Felelős: Horinka László  
                                                                                          polgármester 
 
 
10./ Napirendi pont  
Egyebek: 
Településüzemeltetési és Fejlesztési Program befogadása. 
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Horinka László polgármester : Ez az előterjesztés az ÁROP pályázatunk részét képezi. Aki 
most megkapta végig tudja lapozni az 55 oldalas dokumentumot. A bizottsági ülések idején 
még nem volt kész. A TFKB-nak tárgyalni kell, de nem árt a többi bizottságnak sem. Most 
fogadjuk be és majd februárban a testület elé tűzzük.  
Szavazásra teszem fel a befogadásról szóló határozati javaslatot: 
 
A Képviselő-testület 13 igen, egyhangú szavazattal  meghozta határozatát: 
 

11/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ a Településüzemeltetési és Fejlesztési Programot befogadja, tárgyalását a 2010. február 18. 
napján tartandó ülésén tűzi napirendre. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: 2010. február 18.   Felelős: Horinka László  
                                                                                     polgármester 

 
Tájékoztató: 
 
Horinka László polgármester : A Sportegyesület keresett meg azzal, hogy év elején 
likviditási gondokkal küzdenek. Ilyenkor esedékes a nevezési díjak befizetése. 500 eFt-ra 
tartanának igényt, reményeik szerint a majd elnyerendő támogatás összegéből. Most ezt 
szavazásra bocsátom. 
 
A Képviselő-testület 13 igen, egyhangú szavazattal  meghozta határozatát: 
 

12/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ úgy határoz, hogy a Sportegyesület részére 500.000,-Ft (azaz ötszázezer forint) kerüljön 
átutalásra a civil szervezetek pályázatán várható elnyerendő összeg terhére. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal     Felelős: Horinka László  
                                                                                                 polgármester 
 
Horinka László polgármester : A csatornázással kapcsolatban egyrészt kiosztottunk egy 
dokumentumot,  melynek lényege, hogy átesett a szakmai bírálaton a pályázatunk, és a 
bírálóbizottság támogatásra érdemesnek tartotta. A kohéziós alap és a Magyar Köztársaság 
költségvetése terhére biztosítani kívánják, azonban néhány hiánypótlást még előírnak. Most 
erről nem kell döntenünk. A települések vízközmű üzemeltetését és a csatornaüzemeltetést 
közösen fogják megvalósítani, ez a Jaspersnek követelménye volt. mellyel kényszerpályára 
tettek bennünket. A fenntarthatóság érdekében követelik ezt meg. Nem rajongok én sem az 
ötletért, szakmailag viszont igaz, mert ha közösen üzemeltetik a két rendszert, akkor a 
menedzsment költsége csökken, stb. egy csomó előnye van ennek, azonban az önállóság 
feladását jelenti. Ezért nagyon nehéz döntés ez, ebben az évben meg kell hozni a döntést. 
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Most megelégszenek azzal, hogy a Társulási Tanács egy olyan döntést hozott, hogy 15 év 
alatt a települések mindegyike beviszi a közös üzemeltetésbe az ivóvízhálózatát. Most meg 
fogják ítélni nekünk a támogatást.  
Kecser István, a TFKB elnöke: Nem korrekt maga az eljárás. ez nem volt feltétel akkor, 
amikor a pályázatot meghirdették. Az logikus, hogy ha összevonjuk a két közművet, akkor 
kisebbek a költségek, de mi köze ehhez a Jaspersnek? Nem veszítünk vagyont, csak a kezelés 
jogát veszítjük el. Nem fogjuk tudni ellenőrizni. Ez sajnos inkorrekt. 
Horinka László polgármester : 30 év után amortizáció címen a teljes költség 
rendelkezésünkre fog állni. Ezzel nem biztosítható, hogy az amortizáció megtermelődjön a 
ciklus során. Nem lehet emelni a díjat, mert a víz és csatornadíj nem lehet magasabb a 
lakosság fizetőképességét figyelembe véve a jövedelmük x %-ának, ami úgy néz ki, hogy 3-4 
%-os szinten van. Az amortizáció így kb. a projekt 50 %-ára nyújt fedezetet.  
Kecser István, a TFKB elnöke: Ezeket a rendszereket nem lehet átlátni, nem is lesz 
nyereség. Nagyon bosszant, hogy átvertek bennünket.  
Horinka László polgármester : Én azt gondolom, hogy kényszerhelyzetben vagyunk. 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Véleményem szerint ez egy 
undorító eljárás. ezt én nem fogom megszavazni, soha.  
Cseri Péter: megfelelő biztosítékokat kell tennünk ebbe a dologba. A vizet innen nem fogják 
elvinni, a rendszer itt fog maradni. A bölcsességünk kell ahhoz, hogy ne legyen semmi baj.  A 
rendszert karban kell tartani.  
Horinka László polgármester : Sülysápon a lakosság 80 %-a Fundamenta-szerződéssel 
rendelkezik, rendszeres megtakarító, és alig várja már a csatornát. Azt, hogy ne legyen 
csatorna, nem tudom elképzelni. Ilyen álláspontot nem képviselhetünk.  
Tegnapra kellett beadni a hiánypótlási anyagokat, több ezer oldal. Le lett adva, ebből készül 
egy kormány-előterjesztés és a 28-ai ülésre be fogják terjeszteni, és utána mehet Brüsszelbe. 
Ha a közbeszerzéseket le tudjuk folytatni, akkor július 1-vel indulhat a szakasz. 
Még ebben az évben dönteni kell valamikor. Most zárt ülés következik. 
Horinka László polgármester:  Kihirdeti a zárt ülésen elhangzott határozatokat: 
 
A Képviselő-testület 12 igen, 1 tartózkodással meghozta határozatát: 
 

13/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
1./ megtárgyalta Csik Jánosné Sülysáp, Magdolna u. 41 szám alatti lakos kérelmét és 
önkormányzati bérlakást n e m biztosít a részére.  
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.   
 
Határidő: azonnal Felelős:Horinka László  
                                                                                         polgármester 
 
A Képviselő-testület 12 igen, 1 tartózkodással meghozta határozatát: 
 

14/2010. (I.21.) sz. ÖKT. határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
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1./ megtárgyalta Tűri Imre Sülysáp, Vak Bottyán u. 98. szám alatti lakos kérelmét és a 
bizottságok javaslatai alapján jelenleg nem kívánja megvásárolni Tűri Imre ingatlanát az 
Önkormányzat szűkös anyagi lehetőségei miatt. 
2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.   
 
Határidő: azonnal Felelős:Horinka László  
                                                                                         polgármester 
  
 
 
Horinka László polgármester: Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén a jelenlétet 
megköszönve bezárom az ülést. 
 

Kmf. 
 
 

         
       Dr. Illés Zsuzsanna          Horinka László 
  mb. jegyző                   polgármester 
 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
 
 
         Dr. Papp Ágostonné          Lukács István 
               képviselő                        képviselő 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


